
Krzysztof Kukucki
Radny Miasta Wloclawek
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Wlocfawek. 7 maia 2018 r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta wloclawek

Interoelacia

w imieniu mieszka6cow wloctawka, zwracam siq z proib4 o przeana lizowanie moiliwo(ci

zainstalowania w holu gldwnym urzedu Miasta we wlocfawku automat6w z napoiami i przekqskami.

Osoby, ktory zwr6cily sie do mnie z tq propozYcjE zwracajE uwagq, ie czqsto zafatwianie sptaw w

urzedzie MiaSta wymaga poswiQcenia przez nich kilku godrin. Niestety na terenie urzqdu nie ma

moiliwo(ci zakupu napo.j6w czy drobnych przekqsek'


